
By- og Boligudvalget

Til: Social- og integrationsministeren

Dato: 6. juni 2013

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

BYB alm. del

Samrådsspørgsmål M
Ministeren bedes redegøre for, i hvilket omfang forældre- og ungepålæg bliver
anvendt i de områder, som omfattes af ghettolisten, herunder hvilken effekt
pålæggene efter ministerens opfattelse har vist sig at have.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Louise Schack Elholm (V) og Karina Ad-
sbøl (DF).

På udvalgets vegne

Mette Reissmann
formand
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